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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 6 października 2021 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1100, a zakończono o godz. 1420 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Rekowski Eugeniusz, 
3) Januszewski Bogdan. 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Liss Mariusz – Prezes LKS „KAMIONKA” 

5) Czapiewski Sławomir – Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 
6) Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 

7) Krajewska Daria – Inspektor 
8) Szczepańska Natalia - Inspektor 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego              

i Ochrony Przeciwpożarowej Eugeniusz Stryszyk. Następnie przedstawił 

porządek posiedzenia.   

 

 

Porządek posiedzenia 

 
I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie gminy 

Kamień Krajeński. 
2. Program Ochrony Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na lata 

2021-2024 z perspektywą do roku 2028. 
3. Zmiany w WPF. 
4. Zmiany w budżecie na 2021 r.   

5. Pozostałe projekty uchwał. 
        

II. Inne sprawy organizacyjne.   

 
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad. I.1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na 
terenie gminy Kamień Krajeński. 

Jako pierwszy sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 

przedstawił Prezes Sławomir Czapiewski.  
   

Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS Sławomir Czapiewski przekazał 
sprawy z ostatniego zebrania, które odbyło się dnia 30 września, zgłaszane 

przez działaczy poszczególnych drużyn sportowych, a mianowicie: 
- Obkas – sprawa podorywania działki gminnej, na której znajduje się 

boisko, 

- zapytanie o aktualną wysokość tzw. kilometrówki, 

- zaśmiecanie boiska w Dąbrówce i Małej Cerkwicy, niszczenie ławeczek 

(jeżeli byłoby spotkanie z policją to zwrócić uwagę na tę sprawę), 

- zapytanie o plany na budowę boiska w Płociczu, 

- problem związany z dostępnością hali gimnastycznej w Kamieniu  

Krajeńskim (brak wolnych terminów), 

- wzrost kosztów utrzymania boiska, zakupów - prośba o zwiększenie kwoty 
do 45.000 zł na rok.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że sala została wybudowana wielkim 
wysiłkiem finansowym i ma służyć całemu społeczeństwu. Stwierdził, że 
należy przeprowadzić rozmowy, aby zwiększyć dostępność sali.  

 
Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że problemu nie byłoby gdyby sala 

gimnastyczna w Dużej Cerkwicy wybudowana została wg pierwszego 
projektu.  
 

Następnie sprawozdanie z działalności LKS „KAMIONKA” przedstawił 

Prezes Mariusz Liss. Poprosił o pochylenie się nad następującymi sprawami: 

- zabezpieczenie środków na projekt techniczny modernizacji stadionu 

miejskiego, 

- budowa systemu nawadniającego boisko piłkarskie, 

- wymiana azbestu na dachu. 

 
Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że należy przygotować propozycję 

rozwiązania problemu nawodnienia.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski zaproponował umieszczenie zadania 

nawodnienia boiska piłkarskiego w przyszłorocznym budżecie.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia 
komisji.  
 

Ad. I.2. Program Ochrony Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na 
lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028. 
  

 Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor ds. ochrony środowiska 
Daria Krajewska. Poinformowała, że art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 
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2001 roku Prawo ochrony środowiska, nakłada na organ wykonawczy 

województwa, powiatu i gminy, w celu realizacji polityki ochrony środowiska, 
obowiązek sporządzenia odpowiednio wojewódzkie, powiatowe i gminne 

programy ochrony środowiska, uwzględniając cele zawarte w strategiach, 
programach i dokumentach programowych. Przedmiotowy Program Ochrony 
Środowiska uchwalany jest na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 

2028. Projekt programu ochrony środowiska został pozytywnie zaopiniowany 
przez Zarząd Powiatu w Sępólnie Krajeńskim (uchwała nr 51/157/2021 
z dnia 19 kwietnia 2021 r.). Ponadto Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy oraz Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny 
w Bydgoszczy uzgodnili odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko dla wskazanego programu. Podkreśliła, że 
zgodnie z art.  18  ust. 1 programy, o których mowa w art. 17 ust. 1, 
uchwala odpowiednio sejmik województwa, rada powiatu albo rada gminy. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odniósł się do sprawy 

dofinansowania do wymiany pieców. Poinformował, że ogłoszone zostały                
3 nabory. W pierwszym naborze zgłosiły się 3 osoby. Jedna z nich nie 
posiadała kompletu dokumentów. W drugim naborze nikt się nie zgłosił,             

a w trzecim zgłosiła się tylko jedna osoba. Podkreślił, że trzeba zastanowić 
się nad tym co zrobić, aby zwiększyć zainteresowanie, którego w chwili 
obecnej brakuje. Podkreślił, że można korzystać z dofinansowania również           

w ramach czystego powietrza.  
   

Następnie wywiązała się dyskusja na temat gospodarki wodnej oraz 

odnawialnych źródeł energii.  

 

Radny Bogdan Januszewski nawiązał do segregacji odpadów komunalnych. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 

Następnie Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur zapytał czy radni 
wyraziliby zgodę na wprowadzenie na najbliższą sesję dodatkowej uchwały 
dotyczącej przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2036. 
Poinformował z czego wynika konieczność opracowania takiego planu.  

Uzupełnienia tematu dokonała Inspektor Natalia Szczepańska, 

informując że podstawę prawną opracowania projektu założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe stanowi art. 19 

ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne, zgodnie                   
z którym wójt (burmistrz, prezydent miasta) opracowuje projekt założeń. 
Sporządza się go dla obszaru gminy, co najmniej na okres 15 lat i aktualizuje 

co najmniej raz na 3 lata. Podkreśliła, że zgodnie z art. 18 ust 1 wskazanej 
ustawy do zadań własnych gminy w zakresie zaopatrzenia w energię 
elektryczną, ciepło i paliwa gazowe należy: planowanie i organizacja 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na obszarze 
gminy; planowanie oświetlenia miejsc publicznych i dróg znajdujących się na 

terenie gminy; finansowanie oświetlenia ulic, placów i dróg publicznych 
znajdujących się na terenie gminy, planowanie i organizacja działań 
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mających na celu racjonalizację zużycia energii i promocję rozwiązań 

zmniejszających zużycie energii na obszarze gminy. Dokument był wyłożony 
do publicznego wglądu w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim, Plac 

Odrodzenia 3, w godzinach urzędowania oraz w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzędu pod adresem: https://mst-kamien-
krajenski.rbip.mojregion.info/ w dniach od 08.09.2021 do 28.09.2021 r.              

W wyznaczonym terminie, do wyłożonego do wglądu publicznego 
dokumentu, nie wpłynęły żadne uwagi ani wnioski. Projekt założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kamień 

Krajeński na lata 2021-2036 uzyskał pozytywną opinię Zarządu 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego uchwałą nr 37/1544/21 z dnia 24 

września 2021. 
 

Członkowie komisji jednogłośnie za wprowadzeniem w/w projektu 

uchwały na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

Ad.I.3. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim              
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2021r. 

Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 36.374.036,09 zł, 

- wydatki ogółem – 38.360.366,93 zł. 
Ponadto zmniejszył się deficyt o 750.000,00 zł, który obecnie wynosi 

1.986.330,84 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 900.000,00 zł, 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z wynikających                        

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 
realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 
środków w kwocie 61.811,52 zł. 

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach           
w kwocie 174.519,32 zł. 

- nadwyżka z lat ubiegłych w kwocie 850.000,00 zł. 
W załączniku Nr 2 Zmiany nastąpiły w następujących zadaniach: 

1. „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” dotacji partnera na finansowanie 
kosztów działania informacyjno-promocyjnego projektu i zarządzanie 
projektem, po podpisaniu aneksu na 2021r. nastąpiło zwiększenie wartości 

zadania o 563,22 zł, i wynosi 909,42 zł. Zostały wprowadzone 
niewykorzystane środki z 2020r. 

 

Radny Eugeniusz Stryszyk zapytał co z zakupem urządzeń w ramach 

zadania „Siłownia pod chmurką” w Płociczu. Mieszkańcy zwracają uwagę, że 

sezon się kończy, a urządzeń nie ma.  
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Odpowiedzi udzielił Skarbnik informując, że w tej chwili po właściwych 

zmianach w budżecie dotyczących placów zabaw przystąpiono do realizacji 

zakupu urządzeń z funduszu sołeckiego.    

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o drogę w Dużej Cerkwicy.  

 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że inwestycja ta jest w budżecie. 

Wydłużony został termin na wykonanie zadania. Środki, które zostały zdjęte 

dotyczą ul. Topolowej.  

 

Następnie wywiązała się dyskusja na temat samochodu przekazywanego 

przez PSP w Sępólnie Krajeńskim.  

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk odniósł się do wypowiedzi 

dotyczącej tego, że gmina popiera działania zarządu OSP w sprawie 

przydzielenia samochodu dla Orzełku. Według radnego tak nie jest.  

 

Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że dopiero dzisiaj dowiedział się o tej 

sprawie. Podkreślił, że samochód do Orzełka kosztował ponad 30.000 zł. 

Radny zapytał czy samochód z PSP na pewno trafi do Orzełka, a nie do 

Radzimia. 

 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że w Radzimiu jest problem ze 

strażakami, a Orzełek znajduje się przy drodze krajowej i byłoby to 

wskazane.  

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk podkreślił, że jeżeli Mała 

Cerkwica ma samochód, a Orzełek nie ma to logiczne jest, aby przekazać 

samochód do Orzełka.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.4. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami 

za. 
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Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
Brak.  

 
 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zgłosił wniosek o podjęcie 

działań zmierzających do poprawy stanu drogi powiatowej na odcinku Duża 

Cerkwica – Obkas. Odcinek drogi przebiegającej przez las, aż do granicy 

powiatu w kierunku miejscowości Ogorzeliny wymaga pilnej interwencji. 

Przewodniczący wnioskował również o wycięcie zakrzaczeń przy wskazanym 

odcinku drogi.  

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 6 października 2021 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


